
N-VA-voorstel burgerparticipatie bij wegenwerken unaniem goedgekeurd
Fractievoorzitter Kim Van Cauteren stelde voor om 
buurtbewoners vanaf nu nauwer te betrekken bij de 
werken in hun straat. Door een of meerdere vertegen-
woordigers aan te stellen die de werfvergaderingen 
bijwonen, komen problemen rechtstreeks bij de aanne-
mer terecht. Zo worden frustraties meteen aangepakt. 
De gemeenteraad keurde dat oppositiepunt unaniem 
goed, iets wat vrij uitzonderlijk is.

Kort op de bal spelen
Bij grote werven is er vaak heel wat onrust bij buurtbe-
woners over de impact die de werken zullen hebben op 
hun dagelijkse leven. Het gaat dan over de gevolgen voor 
de verkeersveiligheid wanneer er veel werfverkeer is of 
geluidsoverlast. Maar ook over heel praktische zaken. 
Door buurtbewoners de problemen rechtstreeks te laten 
aankaarten wordt kort op de bal gespeeld.

Slechte heraanleg C. Meeusstraat 
en Oudburgstraat 

Herman Van Driessche klaagde aan dat de heraanleg van de C. 
Meeusstraat en Oudburgstraat slecht uitgevoerd werd. Het ging 
om noodherstellingen om de slechte staat van het wegdek te repareren 
maar nadien bleek de straat nog steeds vol plassen te staan. 

De straat bleef een hele week 
afgesloten waardoor handelaars 
onbereikbaar waren. Door de 
kermisweek kon men evenmin 
op de Markt parkeren. Dat 
zorgde voor heel wat wrevel bij 
de betrokkenen en bij de klanten. 
We hebben begrip dat er herstel-
lingen moeten gebeuren, maar 
dan moet het resultaat achteraf 
wel beter zijn. 

Geniet van een heerlijk 
gratis ijsje of een terrasje 
op onze Vlaamse feest-
dag! Knip het bonnetje uit en kom op dinsdag 
11 juli naar ons Vlaams café. Iedereen is 
welkom vanaf 15 uur in La Promesa 
(Zandberg 6) om met ons mee te vieren.

We delen een kleine attentie uit aan wie 
zijn Vlaamse leeuw laat wapperen. Nog 
geen exemplaar in uw bezit? Neem dan 
snel contact op met ons via zele@n-va.be 
of onze sociale media.
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Herman Van Driesche,
gemeenteraadslid

We stellen voor 
meteen te starten 
bij de bouw van de 
nieuwe brandweer-
kazerne”, zegt 
fractievoorzitter 
Kim Van Cauteren.
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Zeelse moskee voldeed niet aan erkenningsvoorwaarden
Er was heel wat ophef over het positief advies van de gemeente Zele over de erkenningsaanvraag van de Zeelse moskee. 
We verduidelijken graag waarom we tegen het positieve advies stemden.

Financiële impact op belastingbetaler
Vanaf dat een geloofsgemeenschap zoals de katholieke, joodse of 
islamitische gemeenschap een erkenning krijgt, moet de overheid 
instaan voor het tekort van de werking van het bestuur, bijdragen 
aan de investering in de eredienstgebouwen, een woning ter be-
schikking stellen aan de bedienaar van de eredienst en een ruimte 
ter beschikking stellen waar gelovigen ontvangen kunnen worden. 
Dat is geen beslissing waar je licht overgaat want de financiële 
impact op de belastingbetaler is groot. 

Verklaring op eer
Een lokale geloofsgemeenschap wordt erkend als ze voldoet aan 
negen criteria, zodra aan één van de criteria niet is voldaan, kan 
ze niet erkend worden. Als gemeenteraadslid baseer je je op het 
dossier dat je krijgt. Bij vier van de negen punten moesten we 
ons baseren op de ‘verklaring op eer die toegevoegd werd aan de 
erkenningsaanvraag’.

Negatieve advies van provincie
We gingen daarom kijken naar het negatieve advies van de 
provincie en stelden de volgende problemen vast. De moskee is 
financieel niet leefbaar en biedt onvoldoende transparantie over 
mogelijke steun van het Turkse Diyanet. Het is onduidelijk wie 
instaat voor de bezoldiging van de bedienaar van de eredienst en 
of een buitenlandse overheid die bezoldiging financiert. Dat wil 
zeggen dat ze niet voldoen aan alle erkenningscriteria, en we het 
positieve advies dus niet konden steunen.

Goede banden met de gemeente
De meerderheid motiveerde het positieve advies met de melding 
dat de moskee een goede verstandhouding onderhoudt met de 

gemeente. Ook hun aanwezigheid op Zeelse activiteiten is een 
mooie bijdrage aan onze gemeente. Die feiten ontkent de N-VA 
niet, integendeel, we appreciëren dat ten zeerste. Alleen konden 
we niet enkel daarom een positief advies geven als er duidelijk 
staat dat aan alle negen criteria moet voldaan zijn. 

Geen Tiktok op werkgsm 
gemeentepersoneel
Cyberveiligheid is een belangrijk thema voor de gemeente. Kim Van Cauteren vroeg 
daarom of er ook in Zele een beleid werd uitgestippeld voor het gebruik van Tiktok op 
werkgsm’s van gemeentepersoneel. De Vlaamse Vereniging voor Steden en Gemeenten 
(VVSG) gaf immers een negatief advies.

Uw persoonlijke gegevens
Het gemeentepersoneel beheert heel wat persoonlijke gegevens van de Zelenaars. Aan-
gezien Chinese bedrijven wettelijk verplicht zijn om samen te werken met Chinese inlich-
tingendiensten, willen we vermijden dat deze gevoelige data in Chinese handen valt. Een 
verbod op het gebruik van Tiktok op een werkgsm is dus een uitstekende voorzorgsmaat-
regel. 

Niet op werkgsm
De algemeen directeur bevestigde dat dat al bekeken werd, en dat het personeel er geen 
problemen van maakte om de app niet te installeren op de werkgsm. We spreken ons 
uiteraard niet uit over wat iemand thuis doet.

De moskee bood onvoldoende 
financiële transparantie voor 
een positief advies”,zegt 
gemeenteraadslid 
Timothy Debeir.



Houd de wachtzaal en toiletten station toegankelijk 
Kim Van Cauteren merkte op dat de wachtzaal en toiletten van het station in Zele dikwijls gesloten bleven. Zo kon een groep 
schoolkinderen op uitstap niet naar het toilet, wat heel vervelend was. Bovendien verhuisde het fietspunt van het stationsgebouw 
naar de gebouwen van GO!-Talent in de Aloïs De Beulelaan. 

Geen invulling voorzien
Blijkbaar liep de huidige overeenkomst af op 30 april. 
Er werd een oplossing gezocht voor het onderhoud en 
het openhouden van de loketten en toiletten voor een 
jaar. Maar daarna is er nog geen invulling voorzien 
voor de gebouwen. De NMBS is alleszins geen vragen-
de partij om daarvoor in te staan.

Reizigers in de kou
De meerderheid beloofde dat er ook nadien een oplos-
sing gezocht wordt. Op dit moment zijn er geen loket-
ten meer beschikbaar, liggen de perrons er vaak smerig 
bij en worden ze niet gestrooid bij ijzel. De dienstver-
lening voor de reizigers is echt ondermaats. We maken 
ons zorgen dat ook de wachtzaal en toiletten zullen 
verdwijnen en de reizigers letterlijk en figuurlijk in de 
kou blijven staan. 

Circulatieplan blijft voor beroering zorgen 
Begin april werden de eerste aanpassingen aan het circulatieplan ingevoerd. Er werden extra lussen toegevoegd in de Avil 
Geerincklaan en de Poststraat. De meerderheid wil zo iedereen nog meer laten rondrijden en het autoverkeer ontmoedigen. 
Maar volgens ons maakt dit de situatie enkel onveiliger. Het extra autoverkeer dat via de Langemuntstraat naar de Elststraat 
rijdt zorgt voor gevaarlijke situaties. De geparkeerde auto’s en slechte zichtbaarheid doet ons vrezen voor de veiligheid van de 
zwakke weggebruikers.

Banners zorgen voor verwarring
Een bijkomende wijziging waren de banners die plots in het straatbeeld 
verschenen om het doorgaand verkeer te ontmoedigen om door het 
centrum naar de E17 te rijden. Deze goedbedoelde maatregel zorgde 
echter voor heel wat verwarring: veel mensen dachten dat het centrum 
onbereikbaar was door werken. Ze zorgen daarenboven voor een slechte 
zichtbaarheid op sommige kruispunten. 

Positieve noot
We eindigen graag met een positieve noot. We zijn blij dat er opnieuw 
tweerichtingsverkeer in De Deckerstraat toegelaten is. Onze hande-
laars op de Markt worden immers zwaar getroffen door de maat-
regelen. Deze kleine ingreep helpt, maar is jammer genoeg onvol-
doende. We roepen daarom op om blijvend in dialoog te gaan met 
de handelaars, te luisteren naar de verzuchtingen van de Zelenaars 
en bijsturingen te doen aan het circulatieplan. De N-VA zal zich daar 
voor blijven inzetten, in het belang van de Zelenaars.



Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister van Financiën
Matthias Diependaele

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


